
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 5/7/2024 

 

Της:  Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 

  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

  

 

ΘΕΜΑ:  «Αυξήσεις τιμών των φαρμάκων» 

 

Κύριοι Υπουργοί,  
 

Την 20.6.2024 αναρτήθηκε στην επίσημη ιστοσελίδα Διαδικτύου του Εθνικού Οργανισμού 

Φαρμάκων (ΕΟΦ) λίστα με εκατοντάδες φάρμακα, στην οποία περιλαμβάνονται αιτήματα των 

φαρμακοβιομηχανιών για αναπροσαρμογή των τιμών τους με προτεινόμενες νέες τιμές, οι 

οποίες περιείχαν αυξήσεις έως και 357%, επιβαρύνοντας, έτσι, έτι περαιτέρω τους 

ασφαλισμένους. Την ίδια στιγμή, η χρηματοδότηση της Υγείας από τον κεντρικό 

προϋπολογισμό μειώθηκε κατά 25%, την τελευταία δεκαετία, ενώ, παράλληλα, παρατηρείται 

αλματώδης αύξηση στις τιμές των ειδών πρώτης ανάγκης, εξέλιξη που φέρνει τους 

ασφαλισμένους στα όρια της απόγνωσης.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

     

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  
 

Προτίθεσθε να λάβετε, κατά το μέτρο της αρμοδιότητας που σας αναλογεί, μέτρα 

συγκράτησης των τιμών χονδρικής των φαρμάκων, ώστε να διατηρηθούν οι τιμές λιανικής  

των φαρμάκων σε επίπεδα στα οποία οι ασφαλισμένοι θα μπορούν να αντεπεξέρχονται, εν 

μέσω του τρέχοντος κύματος υψηλής ακρίβειας που σαρώνει τα είδη πρώτης ανάγκης στη 

χώρα μας;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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